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Onderwerp

Doorwerking aanbevelingen rapport ‘Kind centraal of cijfers centraal?’.

Geachte leden van de commissie WMC,

Zoals aangekondigd in onze brief van 18 augustus 2010 over maatwerkonderzoeken, voert de
Randstedelijke Rekenkamer op uw verzoek (brief van 2juli 2010 met kenmerk 201 0NT200258)
dit jaar een onderzoek uit naar de doorwerking van de aanbevelingen uit het rapport ‘Kind
centraal of cijfers centraal?’. In deze brief informeren wij u graag over de aanpak van het
onderzoek.

Achtergrond
Gedeputeerde Staten (GS) hebben in hun reactie op de conclusies en aanbevelingen uit het
rapport ‘Kind centraal of cijfers centraal?’, die GS in beginsel overnemen, aangegeven dat
reeds op een aantal vlakken invulling wordt gegeven aan diverse aanbevelingen (januari 2010>.
Een aantal aanbevelingen zou volgens GS gestalte krijgen in het reeds gestarte project
gegevenskoppeling van Bureau Jeugdzorg en de zorgaanbieders, waar idealiter ook de Centra
voor Jeugd en Gezin bij betrokken worden. Andere aanbevelingen zouden gestalte krijgen in
landelijke afspraken tussen Rijk en IPO. Tijdens de vergadering van Provinciale Staten (PS)
van 22 maart 2010 hebben PS besloten akkoord te gaan met de wijze waarop GS de
aanbevelingen van de Randstedelijke Rekenkamer invult, Daarnaast is GS verzocht om bij de
jaarrapportages en jaarlijkse kaderbrieven, die jaarlijks in juni in PS worden behandeld,
expliciet aan te geven hoe ver het staat met de uitwerking en implementatie van de
aanbevelingen. Begin juli 2010 heeft de Rekenkamer vervolgens een brief van de Statengrift ie
ontvangen, waarin is aangegeven dat er bij u voor het jaar 2011 een onderzoekswens ligt om
na te gaan in welke mate de aanbevelingen zijn opgevolgd.

De uitvoering
Wij zullen GS vragen aan te geven op welke wijze zij de aanbevelingen hebben opgepakt en
wat de stand van zaken is. Hierbij zullen wij vragen expliciet in te gaan op onze kanttekeningen
bij een extern datawarehouse. Daarnaast zullen wij informeren naar de jaarrapportages en de
jaarlijkse kaderbrieven. Op basis van deze uiteenzetting zullen wij vervolgens beoordelen of de



aanbevelingen naar onze mening voldoende zijn opgepakt. De uiteenzetting van GS en onze
beoordeling zullen tezamen in één rapport aan u worden toegezonden.

Afhankelijk van de termijn waarop GS de benodigde informatie kan aanleveren, zullen wij de
resultaten zo spoedig mogelijk aan u rapporteren.
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